
R E F E R A T  F R A  O R D I N Æ R  G E N E R A L F O R S A M L I N G .  

32 stemmeberettigede parceller var til stede, repræsenteret af 43 personer.


D E L T A G E R E .  
Næstformand: Gert Hansen

Kasserer: Ruth Nielsen

Best. medlem: Finn Herche

Best. medlem: Tage Lotz

Best. medlem: Bjarni Hedtoft Reynisson

Best. medlem: Allan Nyhuus

F R A V Æ R E N D E :  
Formand: Henrik Kassebeer


1 .  V A L G  A F  D I R I G E N T .  
Finn Herche blev valgt. Det blev samtidig konstateret at generalforsamlingen var rettidig 
indkaldt og derfor kunne erklæres som lovlig og beslutningsmyndig.


2 .  V A L G  A F  R E F E R E N T.  
Bjarni Hedtoft Reynisson fra Jægervej 72 blev valgt.


3 .  A F S T E M N I N G  O M  G O D K E N D E L S E  A F  B E S T Y R E L S E N S  
Å R S B E R E T N I N G  F O R  2 0 1 5 .  
Næstformanden refererede til bestyrelsens skriftlige beretning og bød nye medlemmer  
velkommen.

Beretningen blev godkendt.


4 .  A F S T E M N I N G  O M  G O D K E N D E L S E  A F  R E G N S K A B E T  F O R  2 0 1 5 .  
Ruth gennemgik regnskabet.


Karsten Holm,  Jægervej 73 og Inga Tjørnemark.

Spurgte om de 5.000.- kr., der kan søges til aktiviteter på det grønne område, føres 
videre til næste regnskabsår, -hvis ikke de bliver brugt det pågældende regnskabsår. 


Ruth svarer:


De 5.000 kr. er ikke ført videre til næste budgetår, men bestyrelsen vil tage stilling til det 
på det næste bestyrelsesmøde.


G F J A E G E RVA N G E N @ G M A I L . C O M .                                                      W W W. G F J A E G E RVA N G E N . D K 

E - M A I L                                                       H J E M M E S I D E

Grundejerforeningen Jægervang. 
9. Marts 2016 kl.19 i Hollænderhallen.
Grundejerforeningen Jægervangen.
10. Marts 2016 kl.19 i Hollænderhallen.



Lorentzen, Jægervej 38.

Spurgte ind til prisen på den nye traktor.


Henning Thomsen, Engvej 41.

Spurgte hvad der nu sker med den gamle traktor.


Gert henviste til budgettet og svarede, at den gamle traktor er solgt til skrot, da det ikke 
kunne betale sig at restaurere den, med henblik på gensalg.


5 .  A F S T E M N I N G  O M  G O D K E N D E L S E  A F  B U D G E T F O R S L A G E T  F O R  2 0 1 6 .  
Budgettet blev gennemgået og godkendt uden kommentarer.


6 .  V A L G .  
a. Formand: 	 	 	 	 Henrik Kassebeer. -Stiller ikke op til genvalg.

b. Best. medlem.	 	 	 Tage Lotz. -Genvalgt.

c. Best. medlem	 	 	 Finn Herche. -Genvalgt.

d. Best. medlem (sekretær)	 	 Bjarni Hedtoft Reynisson. -Genvalgt.

e. Best. suppl.	 	 	 	 Morten Høegh. -Genvalgt

f. Revisor:	 	 	 	 Karin Lund Pedersen. -Genvalgt.


Da formanden går af, træder bestyrelsessuppleant Thomas Lindenstrøm nu ind i 
bestyrelsen.


7 .  B E H A N D L I N G  A F  I N D K O M N E  F O R S L A G .  
Udgår da bestyrelsen ikke har modtaget nogle forslag.


8 .  E V T .  - H E R U N D E R  P L A N L A G T E  A K T I V I T E T E R .  
Gert annoncerede den grønne arbejdsdag, som afholdes d. 21 maj. fra kl.9.


Mødet blev afsluttet kl.19.40. Hvorefter der blev serveret smørrebrød og drikkelse.



